
Svar på interpellation 
Tack för frågan Caroline,  

Gällande byggnationer för kommunala verksamheter så använder vi oss av en 
lokalförsörjningsplan som visar på det kommande behoven.  I den ser vi flera 
behov gällande lokaler för skolan. Några har vi redan beslutat om men behoven 
är fler än så och det behöver vi utreda ytterligare. Därför la vi till flera 
utredningsuppdrag när vi antog lokalförsörjningsplanen, ett av uppdragen är 
att utreda och ta fram förslag för grundskolan på både lång och kort sikt.  

Så som svar på dina frågor 

1. Vad för slags lokaler ska byggas, vart ska de byggas och när.   

Som jag sa förut så är det lokalförsörjningsplanen som visar på behoven av 
kommunala lokaler, underlaget revideras varje år och kommer sedan upp till 
kommunfullmäktige för borgens beslut när det är aktuellt. Politiska beslut 
styr när lokalerna ska byggas, behoven kan visa på att vi behöver en lokal ett 
visst år men beroende på ekonomi och andra anledningar kan vi skjuta på 
den byggnationen eller inte bygga alls.  

Gällande grundskolan är det är under utredning och därför har jag inte svar 
på det just nu. Men när det gäller på kort sikt/akuta behov så ska vi få 
underlag att ta ställning till i början av nästa år. På lång sikt är det en längre 
process.  

 

2. Vilken kostnad kommer dessa nya lokaler innebära för skattebetalarna i 
Lekeberg på årsbasis? 
 
Utan att ha utredning klar så är det omöjligt att svara på vilken årskostnad 
det blir. Gällande skattebetalarna så finns det ingen plan på att höja 
skatten.  
 

 


